



# TJØRNEGÅRDSKOLEN

## DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE

Torsdag d. 10.10.2024

KL. 17:00 – 19:00 Der serveres en let anretning under mødet.

Indkaldt	<p><b><u>Forældrerepræsentanter:</u></b> Isabel Blanco, Anne-Mette Dinsen Schjødt Ann-Sofie Halskov, Amina Shamayeva, Pernille van Kleef, Daniel Andreasen; Andreas Knorr Søndergaard</p> <p><b><u>Erhvervsrepræsentanter:</u></b> Katrine Kjær Heidelberg, Camilla Sonne Wellendorf</p> <p><b><u>Suppleanter:</u></b> Nina Levinsky Thorsboe</p> <p><b><u>Elever:</u></b> Agnes Kelp Vestergaard 7X Ümmügülsüm Bardak 9X</p> <p><b><u>Suppleant:</u></b> Valentino Nicolas Padilla Lundsgaard 7X</p> <p><b><u>Medarbejdere:</u></b> Lisbeth Hansen (lærer) og Iwona Zalecka-Ohlendorff (pædagog)</p> <p><b><u>Ledelse:</u></b> Annette Rasmussen (skoleleder) Rasmus Enemark (Viceskoleleder og leder af afdeling 2)</p>	Afbud	Ann –Sofie, Isabella, Amina, Nina, Ümmü.
		Fraværende	
Møde- leder	Pernille	Referent	Rasmus
<b>Ca. tid</b>	<b>Punkt</b>	<b>Referat</b>	
<b>1.A</b>	Lukket punkt	Intet til referat	
17:00	<b>1. Godkendelsespunkt.</b>	Dagsorden er godkendt.	
17:02	Godkendelse af dagsorden v./Pernille		



17:02- 17:05	<b>2. Godkendelsespunkt</b> Referat 4.9.24 v./Pernille	Referatet er godkendt.
17:05- 17:10	<b>3. Eventuelt</b>	Rasmus informerede om sin opsigelse.
17:10- 17:25	<b>4. Orienteringspunkt fra skoleledelsen.</b> v./AR, RE, MDJ <ul style="list-style-type: none"> <li>• Personalenyt v/alle</li> <li>• Rekrutteringsproces leder v/Annette</li> <li>• Undervisningsmiljørepræsentanter v/Annette</li> <li>• Status på STUK tilsyn v/Annette</li> <li>• Evt.</li> </ul>	<p>Annette informerede om ny pædagog i indskolingen, samt ny lærer til afdeling 2, Katrine, der starter 1. november.</p> <p>Elevrådet har udpeget to undervisningsmiljørepræsentanter, der skal holde møde med Annette to gange årligt.</p> <p>Annette informerede om status på STUK tilsynet, hvor styregruppen bla. har været til møde i Middelfart sammen med andre udtrukne skoler, hvor der var oplæg v/STUK. Styregruppen har defineret udfordringsbilledet og der nedsættes en arbejdsgruppe, som skal arbejde med en forandringsmodel i forhold til udfordringsbilledet, som handler om elevernes sproglige færdigheder. Lisbeth supplerede med, at det er et godt og lærerigt forløb, der godt kan bruges i praksis.</p>
17:25- 17:35	<b>5. Orienteringspunkt fra SB Formand</b> v/Pernille <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fællesmøde d. 12/11 for bestyrelser på skole- og dagtilbudsområdet</li> <li>• Høringssvar til budget 2025</li> </ul>	Pernille informerede om det kommende fællesmøde for dagtilbud og skoler, hvor hun håber flere vil deltage. Desuden informerede Pernille om vores høringssvar til budget 2025, hvor der er en bekymring om inklusionsopgaven for folkeskolen fremadrettet.
17:35- 17:45	<b>6. Beslutningspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Princip for køleskabe på skolen Jf. Bilag v/Rasmus <p>Efter drøftelse i forhold til fordele og ulemper ved køleskabe i klasselokalerne fremlægges princip fra administrationen.</p>	Rasmus gennemgik forslaget til princippet for brug af køleskabe. Fra flere forældre er der et ønske om fælles køleskabe, som flere klasser kan dele. Princippet er som udgangspunkt godkendt, men vi afsøger nærmere hvad den politiske udmelding er på området.



	Formanden ønsker at punktet åbnes og forslag til princip genbehandles. v/Pernille	
17:45-17:50	<b>7. Orienteringspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Budgetopfølgning v/Annette Jf. bilag	Annette informerede om budgettet, der alt i alt er i god balance, med et samlet overskud på 1,38 millioner kroner.
17:50-18:00	<b>8. Orienteringspunkt</b> <b>Sagsfremstilling: Stærke almene fællesskaber</b> Opfølgning fra seneste møde – Orientering om den godkendte beskrivelse af vores mellemrum v/Annette	Annette informerede om vores nye mellemformer på Tjørnegårdskolen, hvor beskrivelsen af tilbuddet netop er blevet godkendt i forvaltningen. Bekræftelsen af mellemformerne vil komme på hjemmesiden, og der vil også blive lavet en mini udgave af beskrivelsen, fx i form af en letlæst folder.
18:00 – 18:15	<b>Pause og spisning</b>	
18:15-18:25	<b>9. Orienteringspunkt</b> <b>Sagsfremstilling:</b> Afdelingslederne giver en status på anvendelsen af meddelelsesbogen V/alle	Rasmus og Lisbeth informerede om brugen af meddelelsesbogen, og det er umiddelbart tanken at der skal være en information til forældrene om både en faglig og en social status, som forældrene kan bruge konstruktivt i samarbejde med deres barn. Meddelelsesbogen vil blive brugt i forbindelse med skole/hjem samtalen, hvor der vil være noget skriftligt at tage udgangspunkt i til samtalen. Der er ikke en ensartethed på tværs af klasserne i forhold til at bruge meddelelsesbogen, så det skal der kigges på fremadrettet.
18:25-18:40	<b>9. Drøftelsespunkt</b> SB ønsker en drøftelse af anvendelse af digitale devices i undervisningen. V/ Pernille	Pernille fortalte, at der er et ønske fra en del forældre i forhold til anvendelsen af digitale hjælpemidler i undervisningen, hvor der mangler en klar tydelighed omkring anvendelsen af fx diverse apps, samt om adgangen til forskellige hjemmesider, på skolen såvel som



		hjemme. En undersøgelse skal igangsættes. Punktet sættes på dagsordenen igen i starten af 25.
18:40- 18:50	<b>10. Orienteringspunkt</b> Nyt fra elevrådet v/elevrepræsentanter	Der blev orienteret om sag fra ungebyrådet, hvor eleverne ønsker ensrettede regler for brug af mobiltelefoner på tværs af kommunens skoler.
18:50 19:00	<b>11. Punkter til næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Opfølgning på initiativer i de to arbejdsgruppespor</li></ul>

**NB. Mødet d. 3.12 rykkes frem til  
d. 10.12.**